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 Confidential 機密機密機密機密    

Victory Finance Car Loan Application Form 勝利財務勝利財務勝利財務勝利財務汽車汽車汽車汽車貸款申請表貸款申請表貸款申請表貸款申請表    

Vehicle Particulars 車輛車輛車輛車輛資料資料資料資料 

� New 新  � Second-hand 二手  Year of Manufacture 出廠年期 Brand & Model 品牌及型號 

Purchase Price 買入價 HK$ Loan Amount Required 貸款金額 HK$ 

Loan Options 貸款類別 :      � Hire Purchase 分期付款   � Leasing租賃 

Repayment Period 還款期數 :  � 12 months 個月          � 24 months個月        � 36 months個月 

                           � 48 months個月           � 60 months個月 

Insurance services 保險服務 :  � Self-arranged 客戶安排   � Arranged by Victory Insurance Consultants由勝利保險顧問代為安排 

Personal Information 個人資料個人資料個人資料個人資料 

Name of Applicant 申請人姓名:           (in English 英文)       (in Chinese 中文) 

HKID Card No. 香港身份證號碼: Gender 性別:            � Male 男  � Female 女 

Date of Birth 出生日期: Nationality 國籍: 

Marital Status 婚姻狀況:       � Single 未婚   � Married已婚   � Divorced 離婚   � Other 其他 

Educational Level 教育程度:    � University or above 大學或以上  � Post-Secondary 大專  � Secondary completed 中學畢業 

� Secondary or below 中學或以下 

Residential Status 居住狀況:    � Owned Property 自置物業  � Mortgaged 按揭物業  � Live with Parents 與父母同住 

� Rented 租住 (Monthly Rental 月租 HK$______________ ) 

� Other (Please specify) 其他（請註明）＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿__ 

Residential Address 住宅地址: 

Home Phone No. 住宅電話號碼: Mobile Phone No. 手提電話: 

Year(s) at Present Address 現址居住年期:  

Employment Information 職業職業職業職業 

� Self-employed 自僱 � Full-time 全職 � Part-time 兼職 � Other (Please specify) 其他（請註明）＿＿＿＿＿＿＿＿__ 

Name of Employer 僱主名稱: 

Company Address 公司地址: 

Employment Industry 僱主行業: Job Position職位:  

Year Joined 入職年份: Pay Date 支薪日期: 

Monthly Income 月薪: Office Phone No. 公司電話號碼: 

Business Registration Certificate Number商業登記證號碼 

(in case of self-employed applicant 如申請人為自僱人士) 

Corporate Customer Information 公司客戶資料公司客戶資料公司客戶資料公司客戶資料 

Company Name 公司名稱:           (in English 英文)       (in Chinese 中文) 

Certificate of Incorporation No. 公司註冊證書號碼 : Nature of Business 業務性質 : 

Office Address 公司地址: 

Office Phone No. 公司電話: Contact Phone No. 聯絡人電話: 

Contact Person 聯絡人: 



2 
 

Director(s)/Guarantor(s) Information 董事董事董事董事∕∕∕∕擔保人資料擔保人資料擔保人資料擔保人資料 

� Director 董事 � Guarantor 擔保人           Name 姓名 ＿＿＿＿＿＿＿＿____________ 

HKID Card/Passport 香港身份證號碼∕護照 : Date of Birth 出生日期 : 

� Mr 先生 � Mrs 太太 � Miss 小姐 � Ms 女士 Annual Taxable Income 全年可課稅收益 : HK$ 

Residential Status 居住狀況:    � Owned Property 自置物業  � Mortgaged 按揭物業  � Live with Parents 與父母同住 

� Rented 租住 (Monthly Rental 月租 HK$______________ ) 

� Other (Please specify) 其他（請註明）＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿__ 

Educational Level 教育程度:    � University or above 大學或以上  � Post-Secondary 大專  � Secondary completed 中學畢業 

� Secondary or below 中學或以下 

Client of Victory Securities 勝利證券客戶勝利證券客戶勝利證券客戶勝利證券客戶 

Are you a client of Victory Securities? 

閣下是否為勝利證券之客戶？ 

� Yes (Please fill in your client account number) 是（請填寫閣下之勝利證券客戶號碼） 

 ＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

  Client account number 勝利證券客戶號碼 

� No 否 

Declaration and Signature 聲明及簽署聲明及簽署聲明及簽署聲明及簽署 

I/We hereby apply for the Victory Finance Car Loan particularized above.  I/We agree to pay interest on the Victory Finance Car Loan at 

the prevailing rate as Victory Finance may determine and notify me/us.  I/We also agree and accept that the Victory Finance Car Loan may 

be granted in a sum less than the amount I/we now apply for and that this application may be declined by Victory Finance without 

disclosing any reason therefor.  I/We certify that the particulars provided in this application form above are true and correct and authorize 

Victory Finance to contact any party as Victory Finance deems necessary for verification and/or to disclose to or obtain from any party any 

information of myself/ourselves and/or any matter relating or incidental to this application and the Victory Finance Car Loan at any time 

(whether before, on or after the approval of the Loan) without further reference to or consent from me/us.  I/We understand that this 

application form and any other relevant documents once submitted to Victory Finance, whether approved or otherwise, are not returnable. 

本人（等）現謹申請上述勝利財務汽車貸款，並同意按照勝利財務所訂利率付息。本人（等）亦同意接受批給金額較本人（等）

現時申請數目為少之貸款，及勝利財務有權拒絕批核此貸款申請而毋須給予任何理由，本人（等）證實在本表格內所填報之資料

均屬正確無訛，並授權勝利財務於有需要時（無論於該貸款申請獲得批准前或之後）與任何有關方面接觸，以確證或披露及搜集

本人（等）或是項申請及貸款有關之資料而毋須知會本人（等），本人（等）明白此申請表及其一切有關文件，一經呈予勝利財務，

無論批核與否，均不會獲發還。 

 

I acknowledge, agree and accept that the loan is subject to approval and confirmation by Victory Finance.  Victory Finance has the 

absolute discretion to reject any application or to approve a loan of a lesser amount than that the Applicant applied for and reserves the right 

to revise the loan amount, interest rate, fees and charges and other terms and conditions from time to time without giving any reasons.  

Victory Finance reserves the right of approval. 

本人確認、同意並接受經過勝利財務之審批及確認之貸款。勝利財務有絕對酌情權拒絕任何申請或批出較申請者所申請為低之貸

款額及保留權利隨時調整貸款額、利率、收費及其他條款及細則而毋須給予任何理由。勝利財務保留批核之權利。 

 

Victory Finance reserves the right to revise the terms and conditions of the application at any time without prior notice.  In case of any 

disputes, Victory Finance reserves the right of final decision. 

勝利財務保留權利隨時更改申請條款及細則而毋須另行通知。如有任何爭議，勝利財務保留最終決定權。 

 

 

 

______________________________________________________    __________________________________ 

Signature of Applicant申請人簽署       Date 日期 

(If you apply on behalf of a company, please affix company chop) 

（如以有限公司名義申請，請蓋公司印章） 

 

 

______________________________________________________    __________________________________ 

Signature(s) of the Director(s)/Guarantor(s) under       Date 日期 

Section “Director(s)/Guarantor(s) Information” hereof 

本申請表格內「董事∕擔保人資料」項下之董事∕擔保人簽署 

 


